



دعوة حضور اجتماع الجمعية العامة العادية

يسر مجلس إدارة نبراس للطاقة (ش.م.ع.ق) دعوتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية والمقرر عقدها يوم الأحد الموافق 2026/03/08م في تمام الساعة الثامنة والنصف مساءً بقاعة سلوى بفندق شيراتون، وفي حال عدم اكتمال النصاب سوف يعقد الاجتماع الثاني يوم الثلاثاء الموافق 2026/03/15م بنفس الطريقة المذكورة أعلاه وبنفس الوقت.

جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة العادية

- 1- سماع كلمة سعادة رئيس مجلس الإدارة.
- 2- سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المنتهية في 2025/12/31 والخطة المستقبلية والتصديق عليها.
- 3- سماع تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة عن السنة المالية 2025 والتصديق عليها.
- 4- مناقشة الميزانية العمومية للشركة وحساب الأرباح والخسائر والتصديق عليها.
- 5- الموافقة على اقتراح مجلس الإدارة بتوزيع أرباح للنصف الثاني من السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 بنسبة 50.6% من القيمة الاسمية (بمعدل 0.506 ريال قطري للسهم الواحد) وبذلك يكون إجمالي توزيع الأرباح للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 نسبة 75% من القيمة الاسمية للسهم (بمعدل 0.750 ريال قطري للسهم الواحد).
- 6- الاطلاع على تقرير الحوكمة السنوي للشركة لعام 2025 واعتماده.
- 7- إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية 2025 واعتماد مكافآتهم.
- 8- تعيين مراقبي حسابات الشركة للسنة المالية 2025 وتحديد أتعابهم.
- 9- التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة للدورة المقبلة (2026-2028)، للاطلاع على القائمة يرجى زيارة موقع الشركة (www.nebrasenergy.qa).

ملاحظات:

- يرجى التكرم والحضور إلى قاعة الاجتماع قبل موعد الانعقاد بساعة على الأقل لإتمام إجراءات التسجيل.
- في حالة تعذر حضوركم شخصياً، يرجى توكيل أحد المساهمين باستخدام نموذج سند التوكيل المتاح على الموقع الإلكتروني للشركة (www.nebrasenergy.qa)، ولا يجوز توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة، ويجب ألا تزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل على (5%) من رأس مال الشركة.
- وفقاً لقرار مجلس إدارة هيئة قطر للأسواق المالية رقم (7) لسنة 2023م بشأن ضوابط توزيع الأرباح بالشركات المساهمة المدرجة، ستقوم الشركة بتحويل مبالغ الأرباح التي تقرر توزيعها إلى شركة إيداع لتولي مهام توزيعها للمساهمين المستحقين.
- تعتبر الدعوة قانونية لجميع المساهمين وفقاً للقانون رقم (11) لسنة 2015 المعدل بالقانون رقم (8) لسنة 2021م.
- لمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقع الشركة أو التواصل مع مسؤول الاتصال بالشركة السيد / راشد ناصر الهاجري عنوان البريد الإلكتروني: Rashid.Alhajre@Nebrasenergy.qa رقم التواصل: 40520060

سعادة المهندس / سعد بن شريده الكعبي
وزير الدولة لشؤون الطاقة
رئيس مجلس الإدارة

NEBRAS
ENERGY



نبراس
للطاقة

Invitation to Attend the Annual Ordinary General Assembly Meeting

The Board of Directors of Nebras Energy Q.P.S.C is pleased to invite you to attend the Ordinary General Assembly meeting, to be held on Sunday, March 8, 2026, at 8:30PM. At Salwa Hall, Sheraton Hotel. If the quorum is not met a second meeting will be held on Sunday, March 15, 2026, by the same means and time.

Agenda of the Ordinary General Assembly Meeting

1. Opening speech by His Excellency the Chairman of the Board of Directors.
2. Present and approve the Board of Directors Report for the company's activities, its financial position for the year ended on 31/12/2025 and the future plan.
3. Discuss and approve the External Auditors report on the company's financial position for the fiscal year 2025.
4. Discuss and approve the company's balance sheet and profit and loss account.
5. To approve the recommendation of the Board of Directors to distribute cash dividends to the shareholders for the second half of the year ended 31 December 2025 at the rate of 50.6% of the nominal share value (QR 0.506 for each share) The total dividend distribution for the year ended 31 December 2025 amounts to 75% of the nominal share value (QR 0.750 per share).
6. Discuss and approve the Annual Corporate Governance report for the year 2025.
7. Discharging the Directors of the Board of Directors for the year 2025 and approve their remuneration.
8. Approve of the appointment of the External Auditor and their remuneration for the year 2026.
9. Voting for Election of (6) members of the Board of Directors for the period from 2026 to 2028. Please visit the company website (www.nebrasenergy.qa).

Notes:

- All shareholders are requested to be present at the venue of the meeting one hour before the start time of the meeting, to register their attendance.
- In case the Shareholder is unable to attend in person, they may authorize another Shareholder to attend on behalf as per the proxy form available on the company website (www.Nebrasenergy.qa) A shareholder may not appoint Board Director to act as his proxy. In all cases, proxy in this capacity shall not exceed 5% of the Company's share capital.
- In accordance with Qatar Financial Market Authority Board of Directors Decision No. 7 of the year 2023 Concerning Rules of Dividend Distribution in Shareholding Companies listed on the Financial Markets, we shall transfer the dividend amount as ratified to Edaa for distribution among eligible shareholders.
- The invitation shall be deemed as a legal announcement to all shareholders according to Law No. (11) of the year 2015 and its amendments.
- For more information, please visit the company website or contact, Mr. Rashid Nasser Alhajri, Email Adress: Rashid.Alhajre@Nebrasenergy.qa phone number: 40520060

H.E. Eng. Saad Bin Sherida Al-Kaabi
Minister of State for Energy Affairs
Chairman of the Board of Directors